
SKUPNO ZASEDANJE ZBORA ZDRUŽENEGA DELA IN ZBORA KRA JEVNIH SKUPNOSTI

Odlaganje sprejetja zavlačuje investicije na tem področ ju
Zbor združenega dela in zbor krajcvnih skupnosti naše občinske

skup.štine sta 25. februarja zasedala skupaj, saj je bil dnevni red, ki
tudi tokrat ni bil pretirano dolg. enak, če odštejemo, da je zbor zdru-
ženega dela obravnaval osnutek odloka o sprejetju ureditvenega na-
črtaza MS 8,5 Zgornji Kašelj in ga tudi preimenoval v predlog, med-
tem ko je zbor krajevnih skupnosti to storil na seji 26. novembra. Za
boljše razumevanje naj obnovimo, da sta takrat oba zbora zahtevala,
da je freba ureditveni načrt pripravljati v sodelovanju s krajevno
skupnostjo.

O tem, kaj je bilo od 26. no-
vembra do zdaj storjenega glede
ureditvenega načrta, je delega-
tom poročal predsednik rtašega
komiteja za urbanizem, grad-
bene zadeve in varstvo okolja
Stane Mikuž. Uvodoma je ra-
zložil, zakaj je potrebno sprejeti
ureditveni načrt za MS Zgornji
Kašelj, ki naj bi nadomestil zazi-

dalni načrt iz lcta 196:' '
bi namrgc zagotovi.
izrabo prostora, izgraunjo M>-
munalne infrastrukture v nase-
Iju, tudi rekonstrukcijo cest in
poti, organizirano postavili še
možna stanovanja na ustreznih
površinah, sezidali trgovino,
družbene objekte, možnosti za
razvoj mestnega potniškega
prometa, predvsem pa začrtali in

sprejeli kriterije za izdajo loka-
cijskih dovoljenj, za kar pa je
osnova sprejet ureditveni načrt.

Od obravnave prvega osnutka
pa do te seje so strokovne službe
preučile vse pripombe, izrečeme
na osnutek, in jih v največčji
možni meri tudi upoštevaie, je
poudaril poročevalec. Odlaeam je

raočju. Z.a stroške urejanja bocdo
morali prispevati novograditellji,
zdajšnji prebivalci, poiskati ppa
bo treba tudi družbene vire.

Kot smo že uvodoma dejali. je
zbor združenega dela osnuttek
obravnaval še enkrat. Deleg>at
19. konference delegacij SCT
Janez Stana, sicer pa prebivahec

te krajevne skupnosti, je pove-
dal, da so na skupnem sestanku
delegacije, predstavnikov skupš-
čine krajevne skupnosti, članov
sveta krajevne skupnosti, pred-
sedstva krajevne konferenGe
SZDL in komisije za komunalno
gospodarstvo ugotovili, temu
mnenju pa se pridružuje tudi

pripombe, ki so ]ih izrckli na
osnutek. Ceprav je bil dogovor,
da se bodo na skupnem sestanku
s pristojnim koraitejem in pro-
jektantom pomenili o tem, kako
najbolje rešiti sporne zadeve, je
bil osnutek pripravljen brez nji-
hovega sodelovanja, pripombe
pa le delno upoštevane.

Prav tako mnenje je o osnutku
oziroma predlogu ureditvenega
načrta imela tudi temeljna dele-
gacija krajevne skupnošti
Vevče—Zgornji Kašelj. Zato je
?bor krajevnih skupnosti sklenil,
naj na prihodnji seji, še pred po-
novno obravnavo predloga, po-
ročajo o tem, kako poteka uskla-
jevanje v KS in med pristojnimi
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argani. Obenem pa so delegati
:ega zbora predlagali socialistični

Krajani Zgornjega Kašlja
menijo, da izgradnja trgovine
ne more biti odvisna od spre-
jetja tega ureditvenega načr-
ta, saj je predvidena lokacija
za razširitev določena že v
zdajšnjem zazidainem načrtu.
Ena njihovih pripomb je ludi
ta, da sezaradi ražbremenitve
Kašeljske ceste, ki je izredno
ozka in brez pločnikov, po-
daljša do Zaloške ceste cesta
Španskih borcev, in sicer v ši-
rini pet metrov in pol. Po nji-
hovem mnenju za razširitev ni
ovir, čeprav predlagatelj trdi
drugače. Pravijo tudi, da je bil
zazidalni načrl 802/67 osnova
za izdajo lokacijskih dovo-
Ijenj, ki so urejali dostope in
prometno ureditev do zgraje-
nih objektov. Bistveni odmik
od tega pomeni spremembu
izdaje lokacijskih dovoljenj
(tako na primer ukinitev izo-
gibališč na Černivčevi cesti),
zato je (o lahko opravljeno le
v soglasju s prizadetimi ob-
čani in krajevno skupnostjo.
INasploh pa poudarjajo, da se
bo s pozidavo še zadnjih pro-
stih površin precej povečalo
prebivalstvo, bivalne razmere
pa močno poslabšale.

zvezi, naj v tej krajevni skupnosti
organizira širšo razpravo o pro-
btemih, saj, kot je bilo razbrati iz
pripomb, ne gre Ie za urbani-
stične težave, temveč še za druge.

V nasprotju z besedami prej
navedenih delegacij pa je dele-
gat zbora združenega dela 8.
konference Papirnica Vevče
povedal, da so se tudi oni pogo-
varjali s predstavniki krajevne
skupnosti, ki so jim dejali, da
gre v teh pripombah bolj za
mnenje posameznikov kot za
ka) drugega.

Na skupnem zasedanju obeh
zborov je bil sprejet tudi prora-
čun občine Ljubljana Moste-
Pol je za letošnje leto in predlog
dogovora o oblikovanju in raz-
porejanju sredstev splošne po-
rabe v občinah in v Ljubljani.
Bistvenih pripomb na ti dve
točki dnevnega reda ni bilo.
Prav tako ni bilo pomislekov k
ukinitvi ukrepa družbenega
varstva na OS Jože Moškrič,
strinjali pa so se tudi s statu-
toma osnovnih šol, OŠ Jože
Moškrič in OŠ Nove Jarše.

D. J


